
Forslag til afstemning ved GF Søloddens generalforsamling 2014 

Fællesgrundejerforeningen for Kratvejsarealet, som GF Sølodden er medlem af, har i de seneste år haft til 

intention af reparere en del af ”skolestien”. Dette har været en del af grunden til det stigende kontingent 

til Fællesgrundejerforeningen. Fællesgrundejerforeningen har nu ønske om at igangsætte 

reparationsprojektet. 

Rammerne for reparationsprojektet har imidlertid aldrig været præcist beskrevet, og projektet har derfor 

heller ikke været til afstemning på en generalforsamling i GF Sølodden. Bestyrelsen i GF Sølodden har 

derfor insisteret på, at der blev udarbejet en projektbeskrivelse, således at generalforsamlingen i GF 

Sølodden kunne tage stilling til projektet. 

Nedenstående forslag vil blive bragt til afstemning på GF Søloddens generalforsamling 2014.  

Det kan oplyses, at Fællesgrundejerforeningens egenkapital pr. 31/5-2013 var kr. 71.177, og at den 

forventede egenkapital pr. 31/5-2014 er ca. kr. 100.000. 

Spørgsmål kan rettes til bestyrelse@solodden.dk eller Torben Gjaldbæk (nr. 51, tlf. 25606756). 

 

Fællesgrundejerforeningen for Kratvejsarealet:  

Beskrivelse af asfalteringsprojekt for ”skolesti”. 

 

Projektet omhandler asfaltering af den vestlige del af stien som markeret på nedenstående kort: 

 

Der vil blive lagt ny asfalt oven på den eksisterende efter udbedring af huller m.v. 

Stien vil efter nyasfaltering have samme bredde som nu. 

 

Den ønskede budgetramme er kr. 75.000 inkl. moms, som tages fra Fællesgrundejerforeningens 

kassebeholdning. 

Udgiften til asfaltering er indeholdt i budgetforslaget for Fællesgrundejerforeningen 2014-2015. 
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